
 
 
Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 13. juni 2023 
Mødet starter kl. 17.30-19.00. Herefter serveres en let anretning 

 
Afbud fra: DHB, DR, KSN, VDP, (RS) 
Mødeansvarlig: EWL 
Mødested: Mødelokale ´Akvariet´ 
 

DBH – Daniel Basso Horsmann 
DR – Dorte Rasmussen* 
EWL – Eva Willaing Lock 
JH – Jesper Hansen 
KSN – Katrine Sundstrup Nelausen* 
LVH – Linda Vestergaard Hansen 
VDP – Vivi Dalsgaard Pedersen  
LBK - Line Bøtner Kristensen 

RMA – Rikke Milling Andersen 
RS – Rune Skov* 
AL – Anne Lind-Hansen 
BBC – Bo Bak Christiansen 
JJF – Johnnie Fischer 
CJ – Charlotte Jørgensen 
SE – Steffen Eriksen 

 

Pkt. Indhold Bilag Tids- 
Ramme 

Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat  5 min EWL Godkendelse 

 Referatet af mødet den16. maj 2023 er godkendt og underskrevet af EWL. 

2.  Møderul og tidspunkter til kommende 
mødeår 

x 10 min CJ Godkendelse 

 Møderne afholdes næste skoleår i tidsrummet 18.00 - 20.00 med et stykke smørrebrød kl. 17.30 på følgende 
dage: 
 
Torsdag d. 31. august 
Tirsdag d. 26. september 
Tirsdag d. 24. oktober 
Tirsdag d. 21. november 
Tirsdag d. 12. december 
Tirsdag d. 23. januar 
Tirsdag d. 27. februar 
Tirsdag d. 19. marts 
Tirsdag d. 21. april 
Tirsdag d. 28. maj 
Tirsdag d. 18. juni  
 
CJ præsenterer en oversigt over fordeling af bestyrelsesmedlemmer på diverse forældremøder. Der er taget 
udgangspunkt i, hvor bestyrelsesmedlemmerne selv har børn. 
Oversigten tilpasses på mødet og er vedhæftet referatet – er der noget, der ikke passer, skal der skrives til 
CJ hurtigst muligt. 

3. Nyhedsbrev 
Fordeling af ansvarsområder 
Indhentning af oplysninger 

 
 

30 min CJ, Udvalg Status, drøftelse, godkendelse 

 CJ beretter, at afdelingskoordinatorerne er positive ift. at hjælpe med at indsamle indhold til nyhedsbrevet. 
Efter ferien forventes det, at der laves en fælles tråd for bestyrelsesmedlemmer og afdelingskoordinatorer. 
LBK har allerede nu modtaget indhold til brevet. 
LBK viser nyeste udkast til skabelon til nyhedsbrevet, som bliver positivt modtaget. 
LBK laver udkast til kommende nyhedsbrev og sparrer med resten af udvalget. 
Det undersøges, om der kan laves en fælles platform for bestyrelsen, hvor de kan tilgå og redigere 
nyhedsbrev. CJ ser om det kan gøres i Google. Docs. 
LBK og JH står for første brev efter sommerferien. Herefter er det tanken, at det skal gå på skift i bestyrelsen. 
I december er det JH og EWL. Forårets redaktører aftales senere. 
 



4. Meddelelsesbogen 
Principudkast 
Forældreinformation 

x 30 min CJ Principudkast til drøftelse. 
Forældreinformation til 
godkendelse 

 Udkast til princip, som er sendt med dagsordenen, præsenteres af CJ. 
Det kan være en tanke at sikre sig, at beskrivelsen af hvorfor der skal laves meddelelsesbog, og hvad den 
skal bruges til, står i et let forståeligt sprog for forældrene. Måske kan det komme med i en ledsagende 
besked, når det præsenteres. 
Udkastet redigeres på mødet med udgangspunkt i diverse input. CJ rettet de sidste detaljer til og sender ud. 
 
Udkast til en ledsagende besked fra CJ præsenteres. Beskeden drøftes, CJ retter til og sender til forældrene. 

5. Orientering  
Nyt fra formanden 
Nyt fra ledelsen 

- Nye medarbejdere 
- Status Velfærdens fundament 

 10 min EWL, CJ Orientering 

 Formand 
Formanden fortæller, at Erling kommer efter sommerferien og taler om mødekultur. EWL fortæller desuden, 
at hun gerne vil stramme lidt op på at overholde tiden på møderne, og fokus på at få samlet op på møder.  
Det vil være ønskeligt, at alle overholder talerækken. 
Desuden er det vigtigt, at alle bakker op, når der er taget en beslutning og fælles kommer videre. 
EWL ønsker feedback på hendes mødeledelse. Gerne på mail. 
EWL ønsker feedback på, om dagsordenen er fyldestgørende nok, Hun vil bestræbe sig på at have lidt flere 
stikord. 
Desuden kunne det være fint at slutte mødet af med en kort evaluering.  
Der er fin respons på EWL’s oplæg fra bestyrelsen og enighed om, at det er et fælles ansvar. 
Anne foreslår, at ordstyreren kunne være en anden end mødeansvarlig. 
 
Skoleleder 
Charlotte fortæller, at der ikke er ansat nogen nye siden sidst, men at der er samtaler til 2 pædagogstillinger i 
heldagsafdelingen på fredag. 
Første etape af Velfærdens fundament er sat i gang. Der er lavet byggeområde, så anden og tredje etape 
kan sættes i gang. Det er både udeområder, forårs-SFO og naturfagsområder, der istandsættes. 
 

9. Evt. 
 

 5 min Alle  

 Rikke fortæller, at hun trækker sig fra bestyrelsen. 

 Kommende møde 31. august 2023: 
Besøg fra bedrebestyrelse.dk 
 
Kommende emner: 
Principarbejde, evt. selvstændigt princip om  
klassekasse og skolerejseopsparing 
Princip om SFO, klassesammenlægninger. 
Status på trivselsmålinger – elever og 
personale 

 
 

 

    
 

 


